天主教聖安德肋小學 2019-2020 年度 課程通訊8

英語活動日

親愛的家長:

本校將於12月19日(星期四)舉行「**英語活動日**」,主題為「世界一日遊」。目的是藉著認識不同國家的文化和特色去了解世界,讓學生輕鬆地學習與主題相關的字詞,擴闊學習英語的層面;更盼望學生能建立「同一世界,共是一家」的理念,學習接納及尊重其他文化和種族的人。

當日,學生將會全日進行英語活動。活動包括攤位遊戲、語文活動、 手工藝製作及電影欣賞等。我們盼望學生能度過一個輕鬆愉快而又充實的學 習日。

2019年12月16日

注意事項

- 1. 當天學生**需穿運動服**回校參與活動。
- 2. 12 月 18 日(星期三)所派發的所有功課將會於聖誕假期後 1 月 3 日才繳交。
- 3. 學生上學、午膳及放學時間與平日一樣。
- 4. 學生只需攜帶輕便書包,並帶備學生手冊、飯咭、餐具及文具。
- 5. 小一、二學生請帶備顏色筆、剪刀及膠水。
- 6. 當天所有課後活動照常。





St. Andrew's Catholic Primary School 2019-2020 Newsletter (8) English Activity Day

16th December, 2019

Please be informed that this year the English Activity Day will be held on 19th December (Thursday). The theme for this year is 'Travel Around the World in One Day'. Students will learn about the culture of different countries through interesting language games. In doing so, they will learn new vocabulary and phrases related to the theme. At the same time, the message of 'One World, One Family' would be conveyed. We hope that students can respect and understand people from different cultures and races. On that day, there will be booth games, language games, crafts and a movie show. We hope that students can learn English in a joyful and relaxed way.

Notes

- 1. Students should wear **P.E. uniform** to school.
- 2. All the homework assigned on 18th December (Wednesday) is to be submitted on 3rd January.
- 3. The arrival and dismissal time for school and the lunch arrangement will be as normal.
- 4. Bring a small backpack with the Student Handbook, Lunch Card, utensils and stationery.
- 5. For P.1-2 students, bring coloured pencils, scissors and glue.
- 6. All the extra-curricular activities after school will be held as usual.

